
Вх. № АС09-879/08.05.2025 г. 

 

ПРОТОКОЛ   

№ 3 / 07.05.2025 г. 

 

за проведено редовно заседание на Обществен съвет  

към Средно училище „Свети свети Кирил и Методий“ -  

град Добрич за учебната 2024/2025 година 
 

 

Днес, 07.05.2025 г. /сряда/ в заседателната зала на училището от 17:30 часа се проведе 

редовно заседание на Обществения съвет (ОС) към СУ „Св. св. Кирил и Методий“ - гр. Добрич.  

Събранието е свикано по инициатива на членовете на обществения съвет, като на основание 

чл. 20, ал. 1 от Правилника за създаването, устройството и дейността на обществените съвети 

към детските градини и училищата (ПСУДОС) е изпращатена покана от председателя г-жа 

Вилияна Георгиева до всеки член на ОС. 

Кворум: В обявения за начало на Общото събрание час, Председателят на ОС г-жа 

Силвия Павлова обяви, че от общо седем поканени членове своята регистрация са направили 

петима членове. Поканеният представител на финансиращия орган, посочен в Заповед № 

1396/13.09.2024 г. на кмета на Община град Добрич, г-жа Женя Янакиева, както и Антоанета 

Алексиева - редовен член на ОС не присъстваха на заседанието. Съгласно чл. 22, ал. 1 от 

ПСУДОС заседанието се счита за редовно, ако на него присъстват повече от половината от 

членовете на обществения съвет. Ето защо, председателят г-жа Павлова откри третото редовно 

заседание на членовете на Обществения съвет към СУ „Св. св. Кирил и Методий“ - гр. Добрич. 

Всички присъствали на заседанието, членове на ОС, са регистрирани в Присъствен 

списък, който е неразделна част от настоящия протокол. 

На заседанието присъстваха и двама представители на училището: Ани Великова - 

директор и Ивелина Иванова - служител, човешки ресурси - определена за протоколчик в 

изпълнение на чл. 10, ал. 1 от Правилника за създаването, устройството и дейността на 

обществените съвети към детските градини и училищата. 

 

Председателят на ОС представи предварително обявения в поканата проект за дневен 

ред, а именно: 

1. Разглеждане на информация и приемане на становище за изпълнението на училищния 

бюджет за първото тримесечие на 2025 г. - според изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 4 и чл. 291 

от Закона за предучилищното и училищното образование (ЗПУО) и чл. 16, ал. 1, т. 4 от 

ПСУДОС; 

2. Съгласуване на избора на учителите на учебници и учебни комплекти, които ще се 

предоставят безвъзмездно за ползване на учениците за учебната 2025/2026 година - според 

изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 8 от ЗПУО и чл. 16, ал. 1, т. 8 от ПСУДОС; 

3. Други въпроси, по предложение на участващите. 

Г-жа Силвия Павлова допълни, че според изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 10 от ЗПУО и 

чл. 16, ал. 1, ал. 1, т. 10 от ПСУДОС следва да дадат становище за училищния план-прием в 

осми клас за учебната 2025/2026 година. 

По така предложените промени по дневния ред не постъпиха възражения, след 

което се пристъпи към гласуване за неговото приемане. Промененият дневен ред бе 



приет от всички присъстващи членове с 5 /пет/ гласа „ЗА“, 0 /нула/ гласа „ПРОТИВ“ и 0 

/нула/ гласа „ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ“, ОС прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Разглеждане на информация и приемане на становище за изпълнението на училищния 

бюджет за първото тримесечие на 2025 г. - според изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 4 и чл. 291 

от Закона за предучилищното и училищното образование (ЗПУО) и чл. 16, ал. 1, т. 4 от 

ПСУДОС; 

2. Съгласуване на избора на учителите на учебници и учебни комплекти, които ще се 

предоставят безвъзмездно за ползване на учениците за учебната 2025/2026 година - според 

изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 8 от ЗПУО и чл. 16, ал. 1, т. 8 от ПСУДОС; 

3. Обсъждане и евентуално приемане на становище за училищния план-прием в осми за 

учебната 2025/2026 година - според изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 10 от ЗПУО и чл. 16, ал. 

1, ал. 1, т. 10 от ПСУДОС; 

4. Други въпроси, по предложение на участващите. 

 

По т. 1 от дневния ред г-жа Ани Великова представи подготвените от нея 

информационни материали, след което Обществения съвет единодушно даде положително 

становище за изпълнението на училищния бюджет за първото тримесечие на 2025 г., според 

изискванията на чл. 269, ал. 1, т. 4 и чл. 291 от Закона за предучилищното и училищното 

образование (ЗПУО) и чл. 16, ал. 1, т. 4 от ПСУДОС. 

По т. 2 от дневния ред Обществения съвет единодушно съгласува избраните от 

учителите на I - XII клас учебници и учебни помагала за учебната 2025/2026 година. 

По т. 3 от дневния ред и след станалите разисквания, Обществения съвет единодушно 

даде положително становище за училищния план-прием в осми клас за учебната 2025/2026 

година, както следва: една паралелка с прием след седми клас с 26 места, с интензивно 

изучаване на чужд език - английски, с дневна форма на обучение и профил „Хуманитарни 

науки“ (с профилиращи предмети: български език и литература, история и цивилизации, чужд 

език - английски и география и икономика), като балът на паралелката да се формира по 

следния начин: утроеният резултат по български език и литература + този по математика (от 

Националното външно оценяване) + оценките по английски език и по история и цивилизации 

(от свидетелството за основно образование). 

След въпроси и коментари, поради изчерпване на дневния ред, заседанието на 

Обществения съвет към СУ „Св. св. Кирил и Методий“ - гр. Добрич беше закрито от 

председателя г-жа Силвия Павлова. 

 

08.05.2025 г., гр. Добрич 

 

 

Протоколчик: ............................................   (Ивелина Иванова) 

 

 

                                                                                                

 

Председател на Обществения съвет: ................................................................................... 

                                                                               (Силвия Павлова) 

 


